



Initial Approval on the Establish of Local Engineering Consulting Office (Approval Doesn't Allow Practicing Profession)	طلب موافقة مبدئية لتأسيس مكتب استشارات هندسية محلي (علما بأن تلك الموافقة لا تعني مزاولة المهنة)
--	---

Office suggested data	البيانات المقترحة للمكتب
Proposed name in Arabic	الاسم المقترح باللغة العربية
Proposed name in English	الاسم المقترح باللغة الإنجليزية
Required category	الفئة المطلوبة
Required practicing fields	التخصصات المطلوب الترخيص بمزاومتها

Applicant data	بيانات مقدم الطلب
Full name	الاسم بالكامل
ID No.	رقم البطاقة الشخصية
Mobile	الجوال
Nationality	الجنسية

Digital copy of valid ID card	نسخة ضوئية عن البطاقة الشخصية سارية المفعول

Enclosures	المستندات المرفقة				
No.	Documents	لا يوجد Unenclosed	يوجد Enclosed	المستندات	م
1	Letter issued by Ministry of Labor stating that applicant doesn't work at any governmental bodies or ministries or at any public entities	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	كتاب صادر عن وزارة العمل يفيد بأن مقدم الطلب لا يعمل في إحدى الوزارات أو الأجهزة الحكومية الأخرى أو الهيئات والمؤسسات العامة.	1
2	landlord's commercial registrations issued by Ministry of Trade & Business (Engineering Consulting offices' landlords, partners, and working engineers, are prohibited to practice any contracting or trading in building materials or any other materials in relation with projects execution; no matter of the earliest mentioned scale or type. Also, they are prohibited to practice any other profession that would result a conflict of interest, or in conflict with codes of ethics and professional conduct)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	مستخرج بالسجلات التجارية من وزارة الأعمال والتجارة للمالك (حيث يحظر على ملاك مكاتب الاستشارات الهندسية والشركاء فيها والمهندسين العاملين بها، القيام بأعمال المقاولات أو التجارة في مواد البناء أو غيرها من المواد المتعلقة بتنفيذ المشروعات أيا كان حجمها، أو نوعها، أو أي مهنة أخرى تتعارض مع مهنتهم، أو السعي للحصول على أي عمل من أعمال مهنتهم عن طريق مخالف لأداب المهنة أو تقاليدها)	2



Related to (office name) \_\_\_\_\_

تابع لمكتب \_\_\_\_\_

Applicant acknowledgment		إقرار مقدم الطلب
1	I, the undersigned confirm that the above mentioned data and enclosed documents are correct and conform to authenticity. I also, officially acknowledged the provisions of Law No. (19) of the year 2005 concerning regulating the practice of engineering professions and its implementing regulations.	أقر أنا الموقع بأن البيانات الواردة أعلاه والمستندات المرفقة صحيحة ومطابقة للحقيقة، كما أقر بالعلم التام النافي للجهالة بأحكام القانون رقم (19) لسنة 2005 بتنظيم مزاوله المهن الهندسية ولائحته التنفيذية.
2	I oblige to complete the enrolment procedures at local offices register in conformity with the provisions of Law No. (19) of the year 2005	أتعهد باستكمال إجراءات القيد في سجل المكاتب المحلية وفق أحكام القانون رقم (19) لسنة 2005.
Applicant signature		توقيع مقدم الطلب

For official use only		للاستعمال الرسمي	
Application received on	تاريخ استلام الطلب	Application No.	رقم الطلب
Recipient signature	توقيع المستلم	Recipient name	اسم المستلم
Signature	التوقيع	Date	التاريخ
Audited by		اسم المدقق	
Secretariat Committee recommendation		توصيات أمانة سر اللجنة	
Committee's Secretary Signature		توقيع أمين سر اللجنة	
Head of Committee decision		قرار رئيس اللجنة	
Head of Committee signature		توقيع رئيس اللجنة	